

## 各类pvc贴皮篮球 pvc篮球

产品名称	各类pvc贴皮篮球 pvc篮球
公司名称	九江春晖实业有限公司
价格	13.00/个
规格参数	材质:pvc篮球 品种:篮球 品牌:pele
公司地址	江西省九江市庐山区十里大道1039号
联系电话	86-7928269704 13617928545

## 产品详情

材质	pvc篮球	品种	篮球
品牌	pele	产地	江西九江
颜色	棕色等		

名称：足球

规格：5#标准尺寸，32片

球胆：橡胶内胆

材料：pvc、pu、橡胶、超纤

印刷：可根据客户需要选择不同的logo

包装：1pc/袋、

产品特点：外观亮丽，多种颜色可供选择，可印刷各种不同的logo，价格低廉，作为品牌宣传和促销礼品的最佳选择。

公司以“质量第一，信誉至上”为经营方针，诚邀海内外同仁洽谈业务，来样加工生产、委托设计加工，平等互利，共同开拓国内外市场。

九江春晖实业有限公司成立于2009年。公司位于江西省北大门-九江市，北邻黄金水道万里长江，南依著名的庐山风景区。京九铁路与万里长江在此形成“黄金交叉”，公司距九江港20公里（可直接门到门装

柜)，离九江庐山国际机场只有45公里，陆海空交通都十分便捷。公司产品线覆盖了各种运动球类、健身球、按摩球、玩具球、运动休闲包类、拳击手套、拳击球、沙袋、哑铃以及一些促销用品系列。此外，公司还制造并承接塑胶跑道、篮球场、网球场等场地产品及施工。产品远销欧洲、美洲、非洲、东南亚、中东等地，受到客户的一致好评。我们的目标是做中国最优秀的体育用品生产商和出口商。公司目前拥有一大批经验丰富的研发设计人员，确保产品在材料、款式、技术及成本控制上拥有领先优势，公司竭诚为海内外客户提供优质的产品和服务，欢迎前来洽谈和订购

公司目前有部分出口库存产品，品种多样，欢迎新老客户前来订购

jiujiang chunhui enterprises co., ltd. was founded in 2009. our company is located in the northern part of jiangxi province, jiujiang city, where it is in a unique geographical advantage. backing the famous scenic spot of lushan mountain, facing the yangtze river, this city has been a very important place since ancient china. here, the beijing-kowloon railway and the yangtze river are knit together to form the " gold cross ". our company is only 20 kilometers away from jiujiang port (shipment by door to door), and 45 kilometers from jiujiang international airport. it ' s very convenient in land, sea and air transportation.

our company manufactures all kinds of sporting goods, including sports balls, fitness balls, massage balls, toy balls, sports and leisure bags, boxing gloves, boxing balls, sandbags, dumbbells as well as series of promotional items. besides, our business also covers the construction of synthetic surface track, basketball courts, tennis courts, etc. our products are favored by clients from europe, america, africa, southeast asia, middle east and other regions via good quality and fine service. holding a belief that quality always comes first, we are working to be the best sporting goods manufacturer and exporter in china.

at present, there are a large number of experienced r&d members in our company to ensure the absolute advantage in raw material, product style, technique and cost control. we are dedicated to providing customers at home and abroad with quality goods and considerate service, welcome to negotiate and order.

联系地址：

九江春晖实业有限公司

地址：江西省九江市十里大道1039号，九江春晖实业有限公司国际贸易部电话：0792-8269317

传真：0792-8269023

联系人：叶先生(13667920575)/王小姐(13627068753)

邮箱：export5@nbitem.com

